
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Plats och tid Folkets hus, Valdemarsvik, 2022-10-17, 19:00-20:12

Övriga närvarande Karl Öhlander, kommundirektör
Fredrik Sivula, sekreterare

Utses att justera Nhela Ali (S) Ulf Larsson (LPo)

Justeringens Kommunkontoret Strömsvik, 2022-10-25 kl. 15:00
plats och tid

Underskrift Sekreterare ......................................... Paragrafer 128 - 155
Fredrik Sivula

Ordförande .........................................
Anders Carlsson (C)

Justerande ......................................... .........................................
Nhela Ali (S) Ulf Larsson (LPo)

Anslagsbevis

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Fredrik Sivula

Beslutande Nhela Ali (S)
Anders Sjölander (M)
Göran Hargestam (SD)
Stefan Kemle (LPo)
Jenny Elander Ek (C)
Lars Beckman (S)
Anna Nilsson (M)
Magnus Loftén (S)
Per Hanö (SD)
Mathias Knutsson (LPo)

Annelie Noort (KD)
Per Hollertz (M)
Jonas Andersson (V)
Jessica Ek (S)
Marie Lindh Eriksson (C)
Loona Gyolai (SD) i st
f Eva Larsson (SD)
Fredrik Andersson (S)
Hans F Andersson (M)

Ulf Larsson (LPo)
Malin Stenberg (S)
Yvonne Janhäger (M)
Anders Carlsson (C)
Kurt Olsson (SD)
Ted Starkås (S)
Bernt Janhäger (M)
Per-Ola Birgersson (LPo)
Jennie Käck (S)

Liubov Parfiienko (SD)
Petra Battel (KD)
Charlotta Franzén (V)
Carola Andersson (C)
Mona Antoun (S) i st
f Mikael Johnsson (S)
Anders Jonsson (M)
Måns Holmqvist (LPo)
Malin Andersson (S)

Närvarande ej
tjänstgörande
Ersättare

Maud Carlsson (S)
Erik Lundberg (S)
Johan Gustafsson (M)
Gunnar Pilspets (M)

Sten Bäck (SD)
Jörgen Karlsson (SD)
Göran Karlsson (C)

Barbro Petterson (LPo)
Carl-Enar Andersson (LPo)
Elisabeth Evertsson (KD)

Marianne Svensson (KD)
Jögen Malmström (V)
Bo Franzén (V)

Organ Kommunfullmäktige

Sammanträdesdatum 2022-10-17

Datum för
anslagsuppsättande

2022-10-26 Datum för
anslagsnedtagande

2022-11-17

Förvaringsplats för
protokollet

Kommunkontoret Strömsvik

Underskrift .........................................................
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Innehållsförteckning

Paragrafer Ärendemening Sidnr

KF §128 Sammanträdets behöriga kungörande 4

KF §129 Information kommunfullmäktige 5

KF §130 Valärende - Fyllnadsval till uppdrag som ersättare i
kommunstyrelsen och krisledningsnämnden efter Georgios
Kastanis (SD) för resterande delen av mandatperioden 2019-
01-01--2022-12-31

6

KF §131 Valärende - Fyllnadsval av uppdrag vice ordförande i sociala
myndighetsnämnden efter Carina Thuresson (M) för resterande
delen av mandatperioden 2020-04-01--2022-12-31

7

KF §132 Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som ersättare i
kommunstyrelsen och krisledningsnämnden efter Carina
Thuresson (M) för resterande delen av mandatperioden 2019-
01-01--2022-12-31

8

KF §133 Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som ledamot i kommunala
tillgänglighetsrådet efter Carina Thuresson (M) för resterande
delen av mandatperioden 2019-01-01--2022-12-31

9

KF §134 Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som revisor och
revisionsordförande efter Ulf Larsson (M) för resterande delen
av revisionsåren 2019-2022

10

KF §135 Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som lekmannarevisor i
Centrumhuset i Valdemarsvik AB efter Ulf Larsson (M) för
resterande delen av revisionsåren 2019-2022

11

KF §136 Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som lekmannarevisor i
Valdemarsviks Etablerings AB efter Ulf Larsson (M) för
resterande delen av revisionsåren 2019-2022

12

KF §137 Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som ersättande revisor i
Samordningsförbundet Östra Östergötland efter Ulf Larsson (M)
för resterande delen av revisionsåren 2019-2022

13

KF §138 Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som revisor i stiftelsen
Gusums Bruksmuseum efter Ulf Larsson (M) för resterande
delen av revisionsåren 2019-2022

14
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

KF §139 Valärende - Val av ordförande, 1:e vice ordförande och 2:e vice
ordförande i kommunfullmäktige för mandatperioden 2022-10-
15--2026-10-14

15

KF §140 Valärende - Val av kommunfullmäktiges valberedning för
mandatperioden 2022-10-15--2026-10-14

16 - 17

KF §141 Upprättande av en fullmäktigebereding för översiktlig planering
samt revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning

18 - 21

KF §142 Valärende - Val av kommunfullmäktiges beredning för
översiktlig planering för mandatperioden 2022-10-15--2026-10-
14

22 - 26

KF §143 Tillägg till regler för förskola och fritidshem 27 - 28

KF §144 Delårsrapport per 31/7 2022 29

KF §145 Taxa - Uthyrning av idrottshallar 30 - 33

KF §146 Upphandlingspolicy 34 - 36

KF §147 Revidering av arkivreglemente 37

KF §148 Motion - Engagera våra ungdomar och vår personal i
klimatarbetet!

38 - 41

KF §149 Motion - Kommunen bör ha fritidsbank 42 - 43

KF §150 Motion - Fritidsbibliotek 44 - 45

KF §151 Motion - Utveckla Valdemarsviksförslaget 46 - 47

KF §152 Motion - Information om Europaväg 22 - Ny förbifart på
hemsidan

48 - 49

KF §153 Motion - Utredning av skolresor och färdtjänst 50 - 51

KF §154 Motioner, interpellationer och frågor 52 - 53

KF §155 Avslutning 54
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KF §128 KF-KF.2022.1

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Sammanträdets behöriga kungörande

Kommunfullmäktiges beslut

Sammanträdet är behörigt kungjort.

Ärendebeskrivning

Kallelse till dagens sammanträde har varit anslagen på anslagstavlan på
kommunens hemsida under tiden 2022-10-07 till 2022-10-17.

Personlig kallelse har skickats till kommunfullmäktiges ledamöter och
ersättare.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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KF §129 KF-KF.2022.3

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Information kommunfullmäktige

Kommunfullmäktiges beslut

Informationen läggs till handlingarna.

Ärendebeskrivning

A) Länsstyrelsens protokoll vid slutlig rösträkning och mandatfördelning - val
till kommunfullmäktige
Länsstyrelsens slutliga rösträkning till valet i kommunfullmäktige 2022 är
färdigställd. Beslutet har inte överklagats och har vunnit laga kraft.

B) Beslut från kammarrätten gällande prövningstillstånd av
förvaltningsrättens beslut i mål nr 1215-22 - frågan om laglighetsprövning av
kommunfullmäktiges beslut 2022-02-15 § 34
Kammarrätten har beslutat att inte lämna prövningstillstånd gällande
överklagan i förvaltningsrättens beslut i mål nr 1215-22.

C) Övrig information
Ingen övrig information.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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KF §130 VAL.2022.7

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Valärende - Fyllnadsval till uppdrag som ersättare i
kommunstyrelsen och krisledningsnämnden efter Georgios
Kastanis (SD) för resterande delen av mandatperioden 2019-
01-01--2022-12-31

Kommunfullmäktiges beslut

Uppdragen som ersättare i kommunstyrelsen och krisledningsnämnden för
resterande delen av mandatperioden 2019-01-01--2022-12-31 är vakant tills
val är förrättade i samband med ny mandatperiod.

Yrkanden

Anders Carlsson (C) yrkar att uppdragen är vakanta tills val är förrättade i
samband med ny mandatperiod.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner att Anders Carlssons (C) yrkande ställs
under proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

Georgios Kastanis (SD) har via e-post 2022-07-04 lämnat in en avsägelse
från samtliga sina uppdrag. Kommunfullmäktige beslutade 2022-08-29 § 110
att godkänna avsägelsen och att hänskjuta frågan om fyllnadsval til
nästkommande sammanträde.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Löner
Valpärmen
Registret
Akten
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KF §131 VAL.2022.8

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Valärende - Fyllnadsval av uppdrag vice ordförande i sociala
myndighetsnämnden efter Carina Thuresson (M) för
resterande delen av mandatperioden 2020-04-01--2022-12-31

Kommunfullmäktiges beslut

Uppdragen som vice ordförande i sociala myndighetsnämnden för
resterande delen av mandatperioden 2020-04-01--2022-12-31 är vakant tills
val är förrättade i samband med ny mandatperiod.

Yrkanden

Anders Carlsson (C) yrkar att uppdraget är vakant tills val är förrättade i
samband med ny mandatperiod.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner att Anders Carlssons (C) yrkande ställs
under proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

Med anledning av bortgång är det aktuellt att utse en ersättare till uppdrag
efter Carina Thuresson (M). Kommunfullmäktige beslutade 2022-08-29 §
111 att utse Per Hollertz (M) som ny ledamot i sociala myndighetsnämnden.
Frågan om fyllnadsval för uppdraget som vice ordförande i nämnden
beslutade kommunfullmäktige att hänskjuta till nästkommande
sammanträde.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Sekreteraren i Sociala myndighetsnämnden
Löner
Valpärmen
Registret
Akten
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KF §132 VAL.2022.8

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som ersättare i
kommunstyrelsen och krisledningsnämnden efter Carina
Thuresson (M) för resterande delen av mandatperioden 2019-
01-01--2022-12-31

Kommunfullmäktiges beslut

Uppdragen som ersättare i kommunstyrelsen och krisledningsnämnden för
resterande delen av mandatperioden 2019-01-01--2022-12-31 är vakant tills
val är förrättade i samband med ny mandatperiod.

Yrkanden

Anders Carlsson (C) yrkar att uppdragen är vakanta tills val är förrättade i
samband med ny mandatperiod.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner att Anders Carlssons (C) yrkande ställs
under proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

Med anledning av bortgång är det aktuellt att utse en ersättare till uppdrag
efter Carina Thuresson (M). Kommunfullmäktige beslutade 2022-08-29 § 112
att bordlägga ärendet.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Löner
Valpärmen
Registret
Akten
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KF §133 VAL.2022.8

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som ledamot i
kommunala tillgänglighetsrådet efter Carina Thuresson (M)
för resterande delen av mandatperioden 2019-01-01--2022-12-
31

Kommunfullmäktiges beslut

Uppdraget som ledamot i kommunala tillgänglighetsrådet för resterande
delen av mandatperioden 2019-01-01--2022-12-31 är vakant tills val är
förrättade i samband med ny mandatperiod.

Yrkanden

Anders Carlsson (C) yrkar att uppdraget är vakant tills val är förrättade i
samband med ny mandatperiod.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner att Anders Carlssons (C) yrkande ställs
under proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

Med anledning av bortgång är det aktuellt att utse en ersättare till uppdrag
efter Carina Thuresson (M). Kommunfullmäktige beslutade 2022-08-29 § 113
att bordlägga ärendet.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Löner
Valpärmen
Registret
Akten
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KF §134 VAL.2022.5

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som revisor och
revisionsordförande efter Ulf Larsson (M) för resterande
delen av revisionsåren 2019-2022

Kommunfullmäktiges beslut

Uppdragen som revisor och revisionsordförande för resterande delen av
revisionsåren 2019-2022 är vakant tills val är förrättade i samband med ny
mandatperiod.

Yrkanden

Anders Carlsson (C) yrkar att uppdraget är vakant tills val är förrättade i
samband med ny mandatperiod.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner att Anders Carlssons (C) yrkande ställs
under proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

Ulf Larsson (M) har 2022-03-17 lämnat in en avsägelse från samtliga
förtroendeuppdrag från och med 2022-06-30. Avsägelserna behandlades av
kommunfullmäktige 2022-04-04 §§ 42-46. Frågan om fyllnadsval har
behandlats av kommunfullmäktige 2022-05-02, 2022-06-07 och 2022-08-29
men ingen ny har blivit utsedd till uppdraget ännu.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Löner
Valpärmen
Registret
Akten
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KF §135 VAL.2022.5

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som lekmannarevisor i
Centrumhuset i Valdemarsvik AB efter Ulf Larsson (M) för
resterande delen av revisionsåren 2019-2022

Kommunfullmäktiges beslut

Uppdraget som lekmannarevisor i Centrumhuset i Valdemarsvik AB för
resterande delen av revisionsåren 2019-2022 är vakant tills val är förrättade i
samband med ny mandatperiod.

Yrkanden

Anders Carlsson (C) yrkar att uppdraget är vakant tills val är förrättade i
samband med ny mandatperiod.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner att Anders Carlssons (C) yrkande ställs
under proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

Ulf Larsson (M) har 2022-03-17 lämnat in en avsägelse från samtliga
förtroendeuppdrag från och med 2022-06-30. Avsägelserna behandlades av
kommunfullmäktige 2022-04-04 §§ 42-46. Frågan om fyllnadsval har
behandlats av kommunfullmäktige 2022-05-02, 2022-06-07 och 2022-08-29
men ingen ny har blivit utsedd till uppdraget ännu.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Löner
Valpärmen
Registret
Akten
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KF §136 VAL.2022.5

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som lekmannarevisor i
Valdemarsviks Etablerings AB efter Ulf Larsson (M) för
resterande delen av revisionsåren 2019-2022

Kommunfullmäktiges beslut

Uppdraget som lekmannarevisor i Valdemarsvik Etablerings AB för
resterande delen av revisionsåren 2019-2022 är vakant tills val är förrättade i
samband med ny mandatperiod.

Yrkanden

Anders Carlsson (C) yrkar att uppdraget är vakant tills val är förrättade i
samband med ny mandatperiod.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner att Anders Carlssons (C) yrkande ställs
under proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

Ulf Larsson (M) har 2022-03-17 lämnat in en avsägelse från samtliga
förtroendeuppdrag från och med 2022-06-30. Avsägelserna behandlades av
kommunfullmäktige 2022-04-04 §§ 42-46. Frågan om fyllnadsval har
behandlats av kommunfullmäktige 2022-05-02, 2022-06-07 och 2022-08-29
men ingen ny har blivit utsedd till uppdraget ännu.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Löner
Valpärmen
Registret
Akten
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KF §137 VAL.2022.5

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som ersättande revisor i
Samordningsförbundet Östra Östergötland efter Ulf Larsson
(M) för resterande delen av revisionsåren 2019-2022

Kommunfullmäktiges beslut

Uppdraget som ersättande revisor i Samordningsförbundet Östra
Östergötland för resterande delen av revisionsåren 2019-2022 är vakant tills
val är förrättade i samband med ny mandatperiod.

Yrkanden

Anders Carlsson (C) yrkar att uppdraget är vakant tills val är förrättade i
samband med ny mandatperiod.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner att Anders Carlssons (C) yrkande ställs
under proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

Ulf Larsson (M) har 2022-03-17 lämnat in en avsägelse från samtliga
förtroendeuppdrag från och med 2022-06-30. Avsägelserna behandlades av
kommunfullmäktige 2022-04-04 §§ 42-46. Frågan om fyllnadsval har
behandlats av kommunfullmäktige 2022-05-02, 2022-06-07 och 2022-08-29
men ingen ny har blivit utsedd till uppdraget ännu.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Samordningsförbundet Östra Östergötland
Löner
Valpärmen
Registret
Akten
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KF §138 VAL.2022.5

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Valärende - Fyllnadsval av uppdrag som revisor i stiftelsen
Gusums Bruksmuseum efter Ulf Larsson (M) för resterande
delen av revisionsåren 2019-2022

Kommunfullmäktiges beslut

Uppdraget som revisor i stiftelsen Gusums Bruksmuseu för resterande delen
av revisionsåren 2019-2022 är vakant tills val är förrättade i samband med
ny mandatperiod.

Yrkanden

Anders Carlsson (C) yrkar att uppdraget är vakant tills val är förrättade i
samband med ny mandatperiod.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner att Anders Carlssons (C) yrkande ställs
under proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

Ulf Larsson (M) har 2022-03-17 lämnat in en avsägelse från samtliga
förtroendeuppdrag från och med 2022-06-30. Avsägelserna behandlades av
kommunfullmäktige 2022-04-04 §§ 42-46. Frågan om fyllnadsval har
behandlats av kommunfullmäktige 2022-05-02, 2022-06-07 och 2022-08-29
men ingen ny har blivit utsedd till uppdraget ännu.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Löner
Valpärmen
Registret
Akten
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KF §139 VAL.2022.9

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Valärende - Val av ordförande, 1:e vice ordförande och 2:e
vice ordförande i kommunfullmäktige för mandatperioden
2022-10-15--2026-10-14

Kommunfullmäktiges beslut

Ärendet bordläggs.

Yrkanden

Lars Beckman (S) yrkar att ärendet bordläggs.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner att Lars Beckmans (S) yrkande ställs under
proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att kommunfullmäktige
beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

För mandatperioden 2022-10-15--2026-10-14 utser kommunfullmäktige ett
presidium med en ordförande, en 1:e vice ordförande och en 2:e vice
ordförande.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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KF §140 VAL.2022.10

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Valärende - Val av kommunfullmäktiges valberedning för
mandatperioden 2022-10-15--2026-10-14

Kommunfullmäktiges beslut

För mandatperioden 2022-10-15--2026-12-31 utses nedanstående 7
ledamöter, 7 ersättare, ordförade samt vice ordförande.

Ledamöter:
1. Nhela Ali (S)
2. Bernt Janhäger (M)
3. Göran Karlsson (C)
4. Annelie Noort (KD)
5. Ulf Larsson (LPo)
6. Kurt Olsson (SD)
7. Jonas Andersson (V)

Ersättare:
1. Ted Starkås (S)
2. Johan Gustafsson (M)
3. Anders Carlsson (C)
4. Marianne Svensson (KD)
5. Barbro Pettersson (LPo)
6. Jörgen Karlsson (SD)
7. Bo Franzén (V)

Ordförande: Nhela Ali (S)
Vice ordförande: Bernt Janhäger (M)

Yrkanden

På ordförandens begäran om förslag på kandidater till uppdragen som
föreslår partiföreträdare att nedanstående personer ska erhålla uppdragen:
Ledamöter:
1. Nhela Ali (S)
2. Bernt Janhäger (M)
3. Göran Karlsson (C)
4. Annelie Noort (KD)
5. Ulf Larsson (LPo)
6. Kurt Olsson (SD)
7. Jonas Andersson (V)
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KF §140 VAL.2022.10

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Ersättare:
1. Ted Starkås (S)
2. Johan Gustafsson (M)
3. Anders Carlsson (C)
4. Marianne Svensson (KD)
5. Barbro Pettersson (LPo)
6. Jörgen Karlsson (SD)
7. Bo Franzén (V)

Ordförande: Nhela Ali (S)
Vice ordförande: Bernt Janhäger (M)

Beslutsordning

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att utse samtliga
personer enligt lämnade förslag.

Ärendebeskrivning

På det första sammanträdet med nyvalda KF väljer KF en valberedning
(KFV) för den löpande mandatperioden. För mandatperioden 2022-10-15 –
2026-12-31 ska kommunfullmäktige utse valberedningen med en ledamot
och ersättare från varje parti.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Berörda
Löner
Valpärmen
Registret
Akten

17(54)



KF §141 KS-SA.2022.102

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Upprättande av en fullmäktigebereding för översiktlig
planering samt revidering av kommunfullmäktiges
arbetsordning

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att upprätta en fullmäktigeberedning för
översiktlig planering. Beredningen ska bestå av en person från alla partier
som är representerade i kommunfullmäktige. Bland ledamöterna som väljs
utses även en ordförande, en 1:e vice ordförande och 2:e vice ordförande.

Kommunfullmäktige antar förslag till reviderad arbetsordning med följande
tillägg under § 35:

· Andra stycket, tillägg i tredje meningen: "Bland ledamöterna som väljs
utses även en ordförande, en 1:e vice ordförande och 2:e vice
ordförande."

· Andra stycket, ny mening: "Partierna kan skicka en
ersättarerepresentant vid de tillfällen som ordinarie ledamot inte kan
delta."

Kommunfullmäktige upphäver den tidigare antagna arbetsordningen
beslutad 2021-02-08 § 13.

Yrkanden

Jenny Elander Ek (C) yrkar på tillägget att även en 2:e vice ordförande ska
utses bland ledamöterna i beredningen samt att förslaget till
kommunfullmäktiges arbetsordning revideras med denna lydelse.

Jonas Andersson (V) yrkar på tillägget i förslaget till revidering av
kommunfullmäktiges arbetsordning att partierna kan skicka en
ersättarrepresentant vid de tillfällen som ordinarie ledamot inte kan delta.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. Först ställs
förslaget i sin helhet under proposition. Därefter ställs Jenny Elander Eks (C)
och Jonas Anderssons (V) tilläggsyrkanden under proposition. Efter ställda
propositioner finner ordföranden att kommunfullmäkte beslutar enligt
förslaget i sin helhet samt de båda tilläggsyrkandena.
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Sammanfattning

År 2020 genomfördes en ändring i plan- och bygglagen som anger att
kommunfullmäktige ska senast 24 månader efter ordinarie val upprätta en
planeringsstrategi.

För att skapa en politisk förankring kring arbetet av den översiktliga
planeringen föreslås det att en fullmäktigeberedning upprättas. Enligt
kommunallagen får fullmäktige tillsätta fullmäktigeberedningar för beredning
av ett visst ärende eller grupp av ärenden. Beredningar, som kan vara
tillfälliga eller permanenta och som blir ett komplement till styrelse och
nämnder.

Ärendebeskrivning

Den 1 april 2020 inträffade en förändring i plan- och bygglagen (PBL) som
innebär att kommunfullmäktige ska anta en planeringsstrategi senast 24
månader efter ett ordinarie val (PBL 3 kap 23 §). Översiktsplanen upphör
att vara aktuell om kommunmäktige inte antar en planeringsstrategi under
denna tid (PBL 3 kap 25 §).

Syftet med lagändringen är att ge översiktsplanen större politisk betydelse
och stärka den kontinuerliga översiktsplaneringen som kan fånga upp
förändrade förutsättningar och skapa fokus på genomförandet av
översiktsplanen.

Den översiktliga planeringen är ett sätt att skapa en långsiktig strategisk
planering för mark- och vattenanvändning samt hur den byggda miljön ska
användas, utvecklas och bevaras. I och med att den översiktliga
planeringen ofta sträcker sig över mandatperioder är det viktigt att det finns
en bred förankring över partigränser. Strategiska ställningstaganden
behöver hålla över tid så att organisationen får möjlighet att verkställa dem.

Regeringen och Boverket trycker på att översiktlig planering ska ske
kontinuerligt för att kommunerna ska ha ett strategiskt planerande kring
markanvändningsfrågor. Genom nya lagkrav kommer kommunen behöva
genomföra en planeringsstrategi inom 24 månader efter varje ordinarie val.
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En fullmäktigeberedning kan bidra med att skapa förankring kring den
översiktliga planeringen och de ställningstaganden som återfinns. Den kan
även förankra ställningstaganden i det kontinuerliga arbetet.

En antagen planeringsstrategi innebär att översiktsplanen bibehålls aktuell
och kan fortsätta ge stöd i handläggning. Om kommunen inte tar fram en
planeringsstrategi inom angiven tid upphör översiktsplanen att vara aktuell.
Planeringsstrategin ger även möjlighet till reflektion över översiktsplanens
innehåll och det fortsatta arbetet med den översiktliga planeringen.

Enligt kommunallagen får fullmäktige tillsätta fullmäktigeberedningar för
beredning av ett visst ärende eller grupp av ärenden. Beredningar, som kan
vara tillfälliga eller permanenta och som blir ett komplement till styrelse och
nämnder. Uppdragen för beredningarna brukar vara sektors och/eller
tvärpolitiska samt av mer strategisk och långsiktig karaktär. Det kan röra
olika sakområden och innebära att beredningen tar fram ett förslag till
exempelvis en vision för kommunen/landstinget, översiktsplan, skolplan,
äldreomsorgsplan eller integrationsplan.

Ekonomiska konsekvenser

Inga ekonomiska konsekvenser förväntas av beslutet utöver arbetstid från
både förtroendevalda och tjänstepersoner.

Boverkets illustration av en kontinuerlig översiktsplanering.
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Beslutsunderlag
Protokoll KS 2022-09-26 § 161
Tjänsteskrivelse från sektor Service och Samhällsbyggnad 2022-09-16
Förslag till reviderad arbetsordning
Tidsplan för planeringsstrategi

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Plan- och byggchefen
Planarkitekten J.K.
Kommunsekreterare F.S.
Akten
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Valärende - Val av kommunfullmäktiges beredning för
översiktlig planering för mandatperioden 2022-10-15--2026-
10-14

Kommunfullmäktiges beslut

För mandatperioden 2022-10-15--2026-12-31 utses nedanstående 7
ledamöter samt ordförande.

Ledamöter:
1. Örjan Carlsson (S)
2. Anders Jonsson (M)
3. Göran Karlsson (C)
4. Annelie Noort (KD)
5. Per-Ola Birgersson (LPo)
6. Göran Hargestam (SD)
7. Jonas Andersson (V)

Ordförande: Göran Karlsson (C) under perioden 2022-10-17--2022-12-31.
1:e vice ordförande: Vakant tills vidare.
2:e vice ordförande: Vakant tills vidare.

Yrkanden

På ordförandens begäran om förslag på kandidater till uppdragen som
föreslår partiföreträdare att nedanstående personer ska erhålla uppdragen:
1. Örjan Carlsson (S)
2. Anders Jonsson (M)
3. Göran Karlsson (C)
4. Annelie Noort (KD)
5. Per-Ola Birgersson (LPo)
6. Göran Hargestam (SD)
7. Jonas Andersson (V)

Jenny Elander Ek (C) yrkar att Göran Karlsson (C) utses till ordförande
under perioden 2022-10-17--2022-12-31

Anna Nilsson (M) yrkar att ärendet bordläggs tills val är förrättade i samband
med ny mandatperiod.
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Beslutsordning

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna följande propositionsordning.
Först ställs frågan om ärendet ska avgöras idag eller senare under
proposition. Om kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag
kommer förslaget till val av personer ställas under proposition. Val av
ledamöter, ordförande, 1:e vice ordförande och 2:e vice ordförande beslutas
om var för sig.

Ordföranden ställer frågan om ärendet ska avgöras idag eller senare under
proposition. Efter ställda propositioner finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag.

Omröstning begärs.

Omröstningsordning

Kommunfullmäktige godkänner följande voteringsproposition:

Ja-röst för att ärendet ska avgöras idag.
Nej-röst för att ärendet ska avgöras senare.

Omröstningsresultat

Ledamot/tjänstgörande

ersättare

Ja-röst Nej-röst Avstår Frånvarande/

vakant

Nhela Ali (S) x

Anders Sjölander (M) x

Göran Hargestam (SD) x

Stefan Kemle (LPo) x

Jenny Elander Ek (C) x

Lars Beckman (S) x

Anna Nilsson (M) x

Magnus Loftén (S) x

Per Hanö (SD) x
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Mathias Knutsson (LPo) x

Annelie Noort (KD) x

Per Hollertz (M) x

Jonas Andersson (V) x

Jessica Ek (S) x

Marie Lindh Eriksson (C) x

Loona Gyolai (SD) i stället för

Eva Larsson (SD)

x

Fredrik Andersson (S) x

Hans F Andersson (M) x

Ulf Larsson (LPo) x

Malin Stenberg (S) x

Yvonne Janhäger (M) x

Kurt Olsson (SD) x

Ted Starkås (S) x

Bernt Janhäger (M) x

Per-Ola Birgersson (LPo) x

Jennie Käck (S) x

Liubov Parfiienko (SD) x

Petra Battel (KD) x

Charlotta Franzén (V) x

Carola Andersson (C) x

Mona Antoun (S) i stället för

Mikael Johnsson (S)

x

Anders Jonsson (M) x

Måns Holmqvist (LPo) x

Malin Andersson (S) x
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Ja-röster: 25
Nej-röster: 10
Avstår: 0
Frånvarande/vakant: 0

Kommunfullmäktige beslutar alltså att ärendet ska avgöras idag.

Beslutsordning

Med anledning av att kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras
idag ställer ordföranden förslagen till val av ledamöter under proposition och
finner att kommunfullmäktige beslutar att utse samtliga personer enligt
lämnade förslag.

Därefter ställs Jenny Elander Eks (C) yrkande om val till ordförande under
proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att kommunfullmäktige
beslutar enligt detsamma.

Eftersom inga kandidater har lämnats till val av 1:e vice ordförande och 2:e
vice ordförande till fullmäktigeberedningen beslutar kommunfullmäktige att
platserna ska vara vakanta tills vidare.

Ajournering

Ajournering begärs och pågår kl. 19:30-19:35.

Anders Carlsson (C), ordf. x

Summa 25 10 0 0
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Ärendebeskrivning

Kommunfullmäktige har 2022-10-17 § 141 beslutat att upprätta en
fullmäktigeberedning för översiktlig planering. Med anledning av beslutet ska
kommunfullmäktige utse en ledamot för varje parti, en ordförande, en 1:e
vice ordförande och 2:e vice ordförande.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Berörda
Löner
Valpärmen
Registret
Akten
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Tillägg till regler för förskola och fritidshem

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att uppdatera Regler för förskola och
fritidshem.

Kommunfullmäktige upphäver tidigare beslut 2022-04-04 § 49 gällande
Regler för förskola och fritidshem.

Ärendebeskrivning

Sektor Barn, utbildning, arbetsmarknad och kultur har skapat riktlinjer och
rutiner för obetalda fakturor inom barnomsorgen. Sektorn följer
Valdemarsviks kommuns Policy för fakturering och kravhantering
KF §48 KS-SA.2021.112.

Rutinen gällande betalning, påminnelse, inkasso och kommuners rätt att
avstänga vårdnadshavare från att nyttja barn/-elevomsorg vid obetalda
fakturor. Texten uppdateras i Regler för förskola och fritidshem.
Sektorns rutin har som utgångspunkt ett barnperspektiv och att sektorn ska
kunna ha en dialog med de medborgare som kan behöva ha stöd i sin
situation. Sektorn kommer ha som rutin att samverka med rektorer,
skoladministration, ekonomi och Råd och stöd.

Reglerna uppdateras med följande tillägg:
Du betalar avgift 12 månader per år så länge ditt barn har en plats i förskola
eller fritidshemmet. Du betalar även för de dagar barnet är ledigt eller sjukt.

Vid betalning efter förfallodagen tillkommer en påminnelseavgift samt
dröjsmålsränta enligt gällande lag. Obetald faktura överlämnas därefter för
inkassoåtgärder. Vid obetalda fakturor har kommunen rätt att avstänga
vårdnadshavare från rätten till omsorg inom förskola och fritidshem.
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Beslutsunderlag
Protokoll KS 2022-09-26 § 153
Protokoll KSBUU 2022-09-13 § 30
Protokoll KSBUU 2022-08-23 § 27
Tjänsteskrivelse från sektor Barn, utbildning, arbetsmarknad och kultur
2022-08-16
Förslag till regler för förskola och fritidshem

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Sektorchefen Barn, utbildning, arbetsmarknad och kultur
Administrativa handläggaren sektor Barn, utbildning, arbetsmarknad och
kultur
Akten
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Delårsrapport per 31/7 2022

Kommunfullmäktiges beslut

Delårsrapport per 31/7 2022 godkänns.

Ärendebeskrivning

Delårsrapporten 2022 innehåller en uppföljning av inriktningsmål och
uppdrag enligt den plan som fastställdes i kommunstyrelsens
verksamhetsplan. Den innehåller även en kort verksamhetsberättelse, ett
delårsbokslut samt en prognos för helåret. Därtill finns en sammanställd
redovisning.

Resultatet per den 31/7 uppgår till 23,5 mnkr (+40,6 mnkr). Under perioden
har 14,5 mnkr av kommunens långfristiga lån amorterats. De långfristiga
skulderna uppgår därmed till 231,1 mnkr (245,5 mnkr).

Uppföljningen av de finansiella målen för god ekonomisk hushållning visar
att kommunen uppfyller målen ur ett finansiellt perspektiv både i bokslut
och prognos. Mål och uppdrag visar på en god uppfyllelse efter årets första
sju månader. Helårsprognosen pekar mot ett resultat om +21,6 mnkr. Detta
är 11,4 mnkr bättre än budgeterat.

Beslutsunderlag
Protokoll KS 2022-09-26 § 156
Protokoll KSAU 2022-09-14 § 88
Tjänsteskrivelse från sektor Service och Samhällsbyggnad 2022-09-05
Delårsrapport 2022
Skrivelse - Revisorernas bedömning av delårsrapport 2022-09-28
Granskning av delårsbokslut 2022

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Ekonomichefen
Akten
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Taxa - Uthyrning av idrottshallar

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige antar ny taxa gällande uthyrning av kommunens
idrottshallar att gälla från och med 2023-01-01.

Kommunfullmäktige upphäver tidigare beslut 1995-03-28 § 9 från och med
2022-12-31.

Reservation

Jonas Andersson (V) och Charlotta Franzén (V) reserverar sig mot
kommunfullmäktiges beslut till förmån för eget yrkande.

Yrkanden

Jonas Andersson (V) yrkar på följande tillägg:
"Att taxenivån för uthyrning av kommunens idrottshallar ska ligga på
föreslagen nivå för 2023 t.o.m 2024 för därefter indexreglering"

Lars Beckman (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. Först ställs
förslaget i sin helhet enligt Lars Beckmans (S) yrkande under proposition.
Därefter ställs Jonas Anderssons (V) tilläggsyrkande under proposition.

Efter ställda propositioner finner ordföranden att kommunfullmäktige
beslutar enligt Lars Beckmans (S) yrkande och därefter beslutar att avslå
Jonas Anderssons (V) tilläggsyrkande.

Ärendebeskrivning

Valdemarsviks kommun har sedan många år antagit en taxa för uthyrning
av idrottshallar. Det gäller Vammarskolans idrottshall, Sörbyskolans,
Gusums, Ringarums och Lovisebergs idrottshallar samt Skyttehallen.
Hallarna är olika stora och nuvarande taxa är differentierad utifrån
hallstorlek.
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Ärendet återremitterades av kommunfullmäktige 2020-08-31 § 81 för
ytterligare utredning avseende taxan för föreningar. I samband med att nya
riktlinjer tagits fram för föreningsbidrag har även taxan för uthyrning av
idrottshallar setts över.

Kommunstyrelsens arbetsutskott återremitterade ärendet 2022-05-18 § 63
för att ge förvaltningen i uppdrag att skicka ut förslaget till föreningar för
möjlighet att yttra sig samt se över den stegvisa höjningen av taxan.

Taxenivån
Den nuvarande taxenivån beslutade kommunfullmäktige om 1995-03-28 §
9. Förslaget skiljer sig något från det förslag som presenterades 2019/2020.
Den nu föreslagna ändringen sker i två steg med höjningar på 50 procent,
för att undvika samma chockhöjning. En första ökning görs 2023-01-01 och
ytterligare en från 2024-01-01. Taxebeloppen ska från och med 2025-01-01
indexregleras med konsumentprisindex (KPI) med oktober som basmånad
inför varje nytt år. I det förslag som presenteras nu föreslås även alla ideella
föreningar som bedriver barn- och ungdomsverksamhet kunna hyra
idrottshallarna till halva timkostnaden, inte enbart ett fåtal namngivna
föreningar.
Förslag till ny taxa
Nedan följer dagens taxa och förslag till ny taxa, som anges i kronor/timme.

Reducerad uthyrning
Ideella föreningar som är registrerade i kommunens föreningsregister och
bedriver barn- och ungdomsverksamhet hyr idrottshallarna till halva
timkostnaden.

Övernattning
Övernattning i Lovisebergs idrottshall kostar idag 500 kr/dygn. Enligt
förslaget ska gymnastikhallen kunna hyras för 800 kr/dygn fr o m 2023-01-
01. Därefter ska hyran årligen indexregleras med KPI.

Idrottshall 2022 2023-01-01 2024-01-01
Vammarskolan 80 120 180
Ringarum 60 90 135
Sörbyskolan 60 90 135
Loviseberg 40 60 90
Gusum 70 105 160
Skyttehallen 40 60 90
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Ökade intäkter
Idrottshallarna hyrs ut under följande tider:

Måndag-fredag kl. 16-22
Lördag – söndag kl. 08-22
Skolfria vardagar kl. 08-22

När ärendet först utreddes av förvaltningen hösten 2020 beräknades
intäkterna till ca 150 tkr per år. De föreslagna beloppen skilde sig något från
de som nu föreslås. Vid det tillfället beräknades de årliga intäkterna öka,
med oförändrad uthyrningsnivå, till ca 225 – 350 tkr.

I bilaga 1 framgår taxejämförelse med Söderköpings och Åtvidabergs
kommuner.

Yttranden från föreningar
Förslaget skickades ut till ideella föreningar i kommunen 2022-05-25 för
möjlighet att lämna yttranden på det nya förslaget till taxa. Svaret skulle
vara kommunen till handa senast 2022-07-01. Synpunkter inkom från 3
föreningar.

Ringarums IF lämnade synpunkter och framförde att summan är rimlig och
att det är bra att alla föreningar får rabatten.

Valdemarsviks IF framför att det är ett stort plus att samtliga föreningar nu
får hyra till halva timkostnaden. Valdemarsviks IF lyfter att höjningen inte
behöver ske på grund av att taxan inte korrigerats på länge eller för att
grannkommunerna har högre taxor, eftersom det kan användas som en
marknadsföringsfördel. Samtidigt framför de att en höjning är förståelig om
det krävs för att exempelvis kunna hålla budget.

IF Trym har också lämnat synpunkter och menar att en höjning redan har
gjorts nyligen och att föreslagna höjningen därför blir för stor. Vad
förvaltningen har kunnat se har taxenivåerna för idrottshallarna varit
konstanta sedan kommunfullmäktiges beslut 1995. IF Trym har även
synpunkter på att jämförelse görs med hallar i grannkommuner som är olika
stora och där olika utrustning ingår i priset. De har ett önskemål om att

Övernattning 2022-01-01 2023-01-01
Lovisebergs
idrottshall

500 kr/dygn 800 kr/dygn
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hyran för Vammarskolan ska fortsätta vara lägre än Åtvidabergs och
Ramunderhallen och Vikingen i Söderköping. Med det nya förslaget, i och
med att föreningar får reducerad uthyrning, kommer avgiften för
Valdemarsvik även vid höjningen 2024 vara lägre än i Åtvidaberg och
Söderköping (90 kr/h jämfört med 100 kr för Åtvidaberg, 115 kr/h för
Vikingen och 95 kr/h för Ramunderhallen).

Beslutsunderlag
Protokoll KS 2022-09-26 § 157
Protokoll KSAU 2022-08-24 § 75
Tjänsteskrivelse från sektor Service och Samhällsbyggnad 2022-05-19
Bilaga 1 Jämförelse taxor Söderköping och Åtvidaberg
Synpunkter från Ringarums IF, Valdemarsviks IF och IF Trym

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Arbetsledaren medborgarservice
Kommunsekreteraren M.C.
Akten
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Upphandlingspolicy

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige återremitterar ärendet med motiveringen att ytterligare
bereda förslaget till policy, bland annat:

· Punkt 2 - Övergripande målen: En koppling till andra övergripande
styrdokument.

· Punkt 5 - Förhållningssätt: Frågan om behov- och marknadsanalys
· Punkt 6.2 - Förvaltning: Krav om att personer som genomför

upphandlingar ska genomgå utbildning inom området.
· Ytterligare punkt gällande krisberedskap och säkerhet kopplat till

upphandlingar.
· Ytterligare punkt om uppföljning av gemensamma processer och

avtal. Det ska även tas fram nyckeltal för kommunens inköp och
uppföljning som ska redovisas årligen.

· Ytterligare punkt om att kommunen ska bjuda in till dialogsmöten med
näringslivet.

Yrkanden

Mathias Knutsson (LPo) med instämmande från Lars Beckman (S) yrkar att
ärendet återremitteras med motiveringen att ytterligare bereda förslaget till
policy, bland annat:

· Punkt 2 - Övergripande målen: En koppling till andra övergripande
styrdokument.

· Punkt 5 - Förhållningssätt: Frågan om behov- och marknadsanalys
· Punkt 6.2 - Förvaltning: Krav om att personer som genomför

upphandlingar ska genomgå utbildning inom området.
· Ytterligare punkt gällande krisberedskap och säkerhet kopplat till

upphandlingar.
· Ytterligare punkt om uppföljning av gemensamma processer och

avtal. Det ska även tas fram nyckeltal för kommunens inköp och
uppföljning som ska redovisas årligen.

· Ytterligare punkt om att kommunen ska bjuda in till dialogsmöten med
näringslivet.
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Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner att frågan om ärendet ska avgöras idag
eller senare ställs under proposition. Efter ställda propositioner finner
ordföranden att kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras
senare enligt Mathias Knutsson (LPo) med fleras yrkanden om återremiss.

Ärendebeskrivning

Från och med 2022-02-01 trädde nya upphandlingsregler i kraft enligt lagen
(2016:1145) om offentlig upphandling. Tidigare policy och riktlinjer för
upphandling och inköp hänvisade till gamla lagen (2007:1091) om offentlig
upphandling (LOU) och har reviderats för att uppfylla de nya reglerna.

Större ändringar i upphandlingspolicyn

· Avsnitt 1 Inledning hänvisar till nuvarande lagstiftning
· Avsnitt 6.3 Upphandlingsenheten har ansvar för bla

kommunövergripande upphandlingar.
· Avsnitt 9 Planering en upphandlingsplan ska tas fram för att

planera arbetet av upphandlingar samt ge presumtiva anbudsgivare
en inblick av vad som kommer upphandlas.

Större ändringar i Riktlinjer för upphandling och inköp;

· Avsnitt 1 Mål har kompletterats med upphandlingsprinciperna.
· Avsnitt 3 Hållbarhet har lagts till för de ökade kraven på hållbara

inköp.
· Avsnitt 4.3 har skrivits om då Upphandlingscenter har upphört och

nya samarbetslösningar är på plats.
· Avsnitt 6 Ansvar upphandlingsverksamhetens ansvar är mer

definierat och utökat med målet att upphandlingarna ska blir mer
planerade och strukturerade.

· Avsnitt 7 Upphandlingsprocessen har utökats för att ge ett mer
omfattande bild över upphandlingsprocessen.

· Avsnitt 8 Uppföljning större omskrivning för att belysa betydelsen
av uppföljning.

Ärendet har tidigare behandlats av kommunstyrelsen 2022-05-09 § 101 där
kommunstyrelsen beslutade att, under förutsättningen av
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kommunfullmäktiges beslut att anta ny policy för upphandling, att anta
riktlinjer för upphandling. Samtidigt lämnades förslag till kommunfullmäktige
att anta upphandlingspolicyn. Ärendet återremitterades av
kommunfullmäktige 2022-06-07 § 101 och tas nu återigen upp för
behandling.

Beslutsunderlag
Protokoll KS 2022-09-26 § 158
Tjänsteskrivelse från sektor Service och Samhällsbyggnad 2022-04-22
Protokol KF 2022-06-07 § 101
Protokolls KS 2022-05-09 § 101
Riktlinjer upphandling och inköp 2022
Upphandlingspolicy 2022

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Ekonomichefen
Ekonomi- och upphandlingshandläggaren
Akten
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Revidering av arkivreglemente

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige antar förslag till revidering av arkivreglemente.

Kommunfullmäktige upphäver arkivreglemente antagen 2011-10-31 § 151.

Ärendebeskrivning

En översyn pågår av kommunens arkivrelaterade styrdokument. Tidigare
under året antog kommunstyrelsen en arkivbeskrivning. Som en del i
översynen har även arkivreglementet setts över.

Kommunfullmäktige antog arkivreglementet 2011-10-31 § 151.
Revideringen innebär mindre justeringar och förtydliganden för att
dokumentet ska blir tydligare och överensstämma med rådande språkbruk
och arbetssätt.

Beslutsunderlag
Protokoll KS 2022-09-26 § 160
Protokoll KSAU 2022-09-14 § 89
Tjänsteskrivelse från sektor Service och Samhällsbyggnad 2022-08-02
Förslag till revidering av arkivreglemente
Arkivreglemente antagen 2011-10-31 § 151

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommunsekreteraren M.C.
Akten
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Motion - Engagera våra ungdomar och vår personal i
klimatarbetet!

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bifaller motionen. Kommunstyrelsen uppdras att göra
en översyn hur kommunen kan öka delaktigheten i klimatarbetet bland sina
kommunmedlemmar samt de anställda.

Ärendebeskrivning

Anna Nilsson (M) lämnade in en motion till kommunfullmäktige med
förslaget att kommunfullmäktige beslutar att:
”Uppdra till KS att tillsammans med förvaltningen se över hur kommunens
medborgare och personal kan göras mer delaktiga i klimatarbetet.”

I motiveringen till motionen anges det ofta saknas politisk styrning och
ledning i klimatarbetet samt att de kommuner som lyckas ofta har en eller
flera engagerade medarbetare.

Förvaltningen delar intentionen i motionen. Kommunen måste bidra med så
mycket som möjligt för att vända utvecklingen angående klimatet, vilket
också är ett pågående arbete. Att göra kommunmedlemmarna och
personalen mer delaktiga i kommunens arbete bedöms vara en fördel för
att just fortsätta utveckla det pågående arbetet.

Kommunfullmäktige har i budgeten för år 2022 fastställt sex inriktningsmål
för verksamheten. Ett av dessa mål är att ”Valdemarsviks kommun ska vara
den klimatsmarta och miljökloka kommunen”. På kommunstyrelsens
sammanträde 2022-06-13 § 125 redovisades hur organisationen idag
arbetar utifrån det inriktningsmålet. Redovisningen angav följande:

Inriktningsmål
Klimatförändringarna är ett verkligt hot. Utsläppen av växthusgaser
fortsätter att stiga och som följd riskerar vi att nåࡈ en global uppvärmning
som skulle få allvarliga konsekvenser. Varje kommun och organisation
måste bidra med det som är möjligt för att vända utvecklingen. Det innebär
att Valdemarsviks kommun, både som organisation och som samhällsaktör
ska bidra till minskat koldioxidutsläpp genom att ge förutsättningar för
medarbetare och medborgare att göra kloka val. Det går hand i hand med
att vårda kommunens natur. En avgörande tillgång för kommunen är
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naturlandskapet där såväl skog, odlings- och beteslandskap samt vatten –
insjö och hav – ska värnas och utvecklas för framtiden.

Prioriterat uppdrag
Klimatet är vår tids ödesfråga och även i Sverige syns följderna av de
drastiska förändringar som nu sker. Valdemarsvik har som mål att vara
Östersjöns ledande miljökommun och behöver därför vidta kraftiga åtgärder
under kommande år för att bli klimatneutrala som organisation, värna miljön
och den biologiska mångfalden men även underlätta för kommuninvånare
och andra att minska sina klimatavtryck.

Arbete med målet

Målet ligger i linje med mål och strategier som gäller på nationell och
regional nivå. Bland annat innehåller den regionala utvecklingsstrategin för
Östergötland tydliga mål och inriktningar helt i linje med kommunens mål:

Ett klimatneutralt och energieffektivt Östergötland
År 2040 är energiproduktionen- och distributionen helt förnybar och robust.
Effektivitet och hållbarhet är ledord i resursanvändningen och vid
produktion används alltid livscykel- och systemperspektiv.
Transportsystemet i Östergötland är effektivt, innovativt och hållbart.
Ekonomin präglas av cirkulära flöden med en ansvarsfull konsumtion.
(ur Regional utvecklingsstrategi för Östergötland)

Miljöledning
Under 2022 genomförs en kartläggning av de områden där kommunens
verksamheter har störst miljöpåverkan att genomföras. Denna kommer att
ske genom en inventering av miljöpåverkande faktorer och sedan en
bedömning av dessa utifrån ett väsentlighetsperspektiv. Erfarenheter från
andra kommuner ger att det till stor del kommer att handla om
upphandlingar och krav som ställs i dessa, egna transporter och avfall samt
arbete med utbildning.

Det miljöledningsarbete som bedrivs inom tekniska avdelningen är en
grund för det övergripande miljöledningsarbete som ska bedrivas i hela den
kommunala organisationen. Gatu- och fastighetskontoret arbetar sedan
2017 med miljöarbete via ett verksamhetsanpassat miljöledningssystem.

Fordonsparken
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En utredning genomfördes rörande kommunens fordon har genomförts
under årets första månader. Utredningen har resulterat i ett antal förslag för
verksamheterna. Beslut ska nu fattas internt kopplat till bland annat
gemensam bilpool och gemensam fordonshantering för att minska
transporter.

Transporter
Verksamheterna försöker i den mån det går att använda miljövänliga fordon
och planerar sitt åkande på bästa sätt. Där det är möjligt används även
cyklar, elcyklar och gång. Ett arbete med att se över kommunens
fordonspark har påbörjats för att optimera användandet av de fordon som
finns och om det är möjligt att minska antalet. En positiv följd av pandemin
är att vanan att planera och genomföra digitala möten är stor och nyttjas
ofta, vilket minskar resor med bil.

Även tydligare krav i upphandlingar är en viktig faktor.

Avfall
Under 2020 infördes utsortering av matavfall. Volymen för förbränning har
däremot inte minskat men troligen är detta på grund av pandemin då en
stor del av de fritidsboende har tillbringat en större del av året i sina
fritidshus. Området måste bevakas särskilt under 2022 för att säkerställa att
det sker en verklig minskning av mängden avfall som skickas till
förbränning. En utvärdering behöver också förberedas kopplat till
insamlingen av matavfall och hur denna efterföljs och hanteras.

Miljö- och hälsofarliga produkter
Under 2020–21 har ett omfattande arbete skett med att minska
användningen av miljö- och hälsofarliga produkter. Arbetet behöver
fortsätta under 2022 och målet är att flera miljöer i kommunens
verksamheter ska vara giftfria.

Fastighetsprojekten i byggnationer eller större renoveringar använder
”byggvarubedömningen”, ”Sunda hus” eller liknande system för att bedöma
byggrelaterade produkter utifrån dess kemiska innehåll, miljöpåverkan
under livscykeln och i förlängningen även social påverkan i
leverantörsledet.

Energiförbrukning
Energiförbrukningen i kommunens verksamheter har minskat under 2020–
21. Minskningen har en tydlig koppling till minskat lokalutnyttjande. Arbetet
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framåt kommer handla om fortsatta energieffektiviseringsåtgärder kopplat
till kommunens fastigheter.

Med anledning av ovanstående redovisat finns ett pågående uppdrag inom
förvaltningen gällande klimatfrågor. Att kontinuerligt se över hur det arbetet
kan utvecklas bedöms vara viktigt.

Beslutsunderlag
Protokoll KS 2022-09-05 § 150
Protokoll KSAU 2022-08-24 § 83
Tjänsteskrivelse från sektor Service och Samhällsbyggnad 2022-06-17
Motion från Anna Nilsson (M) inlämnad 2022-05-02

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommundirektören
Kommunsekreteraren F.S.
Akten
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Motion - Kommunen bör ha fritidsbank

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bifaller motionen. Kommunstyrelsen uppdras att utreda
om en fritidsbank kan inrättas i Valdemarsviks kommun.

Yrkanden

Jonas Andersson (V) med instämmande från Annelie Noort (KD) yrkar bifall
till kommunstyrelsens förslag om att kommunfullmäktige bifaller motionen.

Beslutsordning

Kommunfullmäktige godkänner att Jonas Anderssons (V) yrkande med
fleras ställs under proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

Marianne Svensson (KD) lämnade in en motion till kommunfullmäktige
2022-05-02 om att kommunen bör ha en fritidsbank. Motionären skriver att
inrättandet av en fritidsbank skulle innebära en satsning på folkhälsa och
miljö genom återbruk och bli ett verktyg i arbetet med Agenda 2030.
Motionären föreslår att ”kommunfullmäktige beslutar att uppdra åt
kommunstyrelsen att utreda om en fritidsbank kan inrättas i Valdemarsviks
kommun”.

Förvaltningens yttrande
Frågan om att inrätta en Fritidsbank eller någon annan typ av fritidsbibliotek
har tidigare diskuterats inom förvaltningen. När frågan har diskuterats har
det lyfts fram som en prioriterad verksamhet som det saknats resurser för.

En fritidsbank eller lager med fritidsartiklar anses av förvaltningen vara bra
utifrån flera aspekter. Det kan bidra till bättre folkhälsa, öka delaktigheten i
aktiviteter oavsett invånares socioekonomiska bakgrund och därmed bidra
till att fler invånare i Valdemarsvik kan få en meningsfull fritid.
Hållbarhetstanken är också en viktig aspekt då en fritidsbank eller ett
fritidsbibliotek bidrar till att saker återanvänds. Eftersom det inom
förvaltningen sedan en längre tid tillbaka funnits ett intresse för frågan
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föreslår förvaltningen att förslaget att utreda frågan om en fritidsbank ska
bifallas.

Beslutsunderlag
Protokoll KS 2022-09-26 § 164
Protokoll KSAU 2022-09-14 § 92
Tjänsteskrivelse från sektor Service och Samhällsbyggnad 2022-08-08
Motion från Marianne Svensson (KD) inlämnad 2022-05-02

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommundirektören
Enhetshefen Arena Arbetsmarknad
Trygghetssamordnaren
Kommunsekreteraren M.C.
Akten
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Motion - Fritidsbibliotek

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige avslår motionen.

Ärendebeskrivning

Jonas Andersson (V) lämnade in en motion till kommunfullmäktige 2022-
05-02 om fritidsbibliotek. Motionären beskriver fritidsbiblioteket som en
verksamhet där barn och ungdomar kan låna utrustning till en
fritidsverksamhet och att fritidsbiblioteket ger en möjlighet till ett bredare
utbud av aktiviteter inom kommunen. Motionären föreslår
kommunfullmäktige ”att Kommunstyrelsen får i uppdrag att upprätta en
Fritidsbank enligt motionens intentioner”.

Förvaltningens yttrande
Frågan om att inrätta ett fritidsbibliotek eller liknande har tidigare
diskuterats inom förvaltningen. När frågan har diskuterats har det lyfts fram
som en prioriterad verksamhet som det saknats resurser för.

En fritidsbank eller lager med fritidsartiklar anses av förvaltningen vara bra
utifrån flera aspekter. Det kan bidra till bättre folkhälsa, öka delaktigheten i
aktiviteter oavsett invånares socioekonomiska bakgrund och därmed bidra
till att fler invånare i Valdemarsvik kan få en meningsfull fritid.
Hållbarhetstanken är också en viktig aspekt då en fritidsbank eller ett
fritidsbibliotek bidrar till att saker återanvänds.

Eftersom frågan tidigare diskuterats men att det i samband med det
konstaterats att resurser saknas ser förvaltningen gärna att ett eventuellt
beslut om att inrätta ett fritidsbibliotek eller liknande föregås av en utredning
i frågan. Frågetecken kring personalåtgång, lokal och uppbyggnad behöver
bland annat klargöras. Förvaltningen föreslår att motionen avslås.
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Beslutsunderlag
Protokoll KS 2022-09-26 § 165
Protokoll KSAU 2022-09-14 § 93
Tjänsteskrivelse från sektor Service och Samhällsbyggnad 2022-08-08
Motion från Jonas Andersson (V) inlämnad 2022-05-02

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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Motion - Utveckla Valdemarsviksförslaget

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige avslår motionen.

Ärendebeskrivning

Carina Thuresson (M) lämnade in en motion till kommunfullmäktige 2022-
05-02 om att utveckla Valdemarsviksförslaget. Motionären föreslår "att
fullmäktige beslutar att uppdra till Kommunstyrelsen och
Demokratiberedningen att:
1. Ta fram en plan på hur Valdemarsviksförslaget ska marknadsföras med
syfte att bli känt hos medborgarna
2. Utveckla hemsidan med att resultatet av ett förslag redovisas vid
respektive förslag.".
 
Förvaltningens yttrande
Hittills i år (2022-08-04) har totalt 7 förslag lämnats in. Under föregående år
lämnades precis som motionären skriver 14 förslag in varav ett förslag fick
närmare 150 röster. Aktiviteten tyder på att medborgarna känner till
medborgarförslaget. Genom hemsidan uppmanar kommunen dessutom de
medborgare som lämnar förslag att marknadsföra förslagen genom
exempelvis e-post eller sociala medier.
 
Det resultat som går att läsa ut på hemsidan är hur många röster varje
förslag har fått. Valdemarsviksförslaget är inte uppbyggt för att förvaltningen
ska behandla förslagen som inkommer. Det som händer med ett förslag,
vilket även går att läsa på kommunens hemsida, är att kommunens politiker
följer hemsidan. Om politiker tycker att ett förslag är intressant kan förslaget
tas upp politiskt genom exempelvis en motion… Förslaget verkställs genom
motioner och andra politiska beslut, och dessa finns tillgängliga på
kommunens hemsida. Ett sätt att lyfta Valdemarsviksförslagets betydelse
skulle därför kunna vara att politikerna i sina motioner eller förslag till beslut
hänvisar till att förslaget kommer från just ett Valdemarsviksförslag.
Eftersom Valdemarsviksförslaget är uppbyggt som det är och fortfarande
tycks väcka intresse hos medborgarna att lämna förslag föreslår
förvaltningen att motionen avslås.
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Beslutsunderlag
Protokoll KS 2022-09-26 § 166
Protokoll KSAU 2022-09-14 § 95
Tjänsteskrivelse från sektor Service och Samhällsbyggnad 2022-08-04
Motion från Carina Thuresson (M) inlämnad 2022-05-02

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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Motion - Information om Europaväg 22 - Ny förbifart på
hemsidan

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bifaller motionen. Kommunstyrelsen uppdras att
uppdatera hemsidan med information om ny förbifart Europaväg 22 samt
att kontinuerligt uppdatera den informationen.

Ärendebeskrivning

Carina Thuresson (M) lämnade in en motion till kommunfullmäktige 2022-
06-07 som handlar om information om Europaväg 22 och den nya
förbifarten på kommunens hemsida. Motionären gör en jämförelse med
Söderköpings kommuns hemsida och önskar att information om förbifarten
även ska finnas på Valdemarsviks kommuns hemsida. Motionären föreslår
kommunfullmäktige att ”ge Kommunstyrelsen i uppdrag att uppdatera
hemsidan med information om Europaväg 22 – ny förbifart” samt ”ge
Kommunstyrelsen i uppdrag att informationen uppdateras kontinuerligt”.

Förvaltningens yttrande
Att Söderköpings kommun har information om E22 förbifart Söderköping på
sin hemsida faller sig naturligt eftersom byggnationen genomförs i
kommunen och har stor påverkan på närområdet. På Valdemarsviks
kommuns hemsida finns en del information om förbifarten kopplat till
fastigheten Sörby 2:10 och markanvisningen. Byggstarten för E22 förbifart
Söderköping nämns resultera i att pendlingen effektiviseras genom att
restiderna förväntas minska. Även i andra sammanhang där den förkortade
pendlingstiden är relevant kan information om förbifarten finnas, förslagsvis
med länkar till Trafikverkets hemsida där information om projektet
uppdateras löpande.

Ambitionen är alltid att den information som finns på kommunens hemsida
ska vara uppdaterad. Information om förbifarten på Europaväg 22 utgör
inget undantag. Förvaltningen föreslår därför att kommunfullmäktige bifaller
motionen i sin helhet.
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KF §152 KS-SA.2022.82

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Beslutsunderlag
Protokoll KS 2022-09-26 § 167
Protokoll KSAU 2022-09-14 § 94
Tjänsteskrivelse från sektor Service och Samhällsbyggnad 2022-08-04
Motion från Carina Thuresson (M) inlämnad 2022-06-07

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommundirektören
Kommunikatören
Akten
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KF §153 KS-TEK.2021.65

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Motion - Utredning av skolresor och färdtjänst

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige avslår motionen.

Ärendebeskrivning

Jonas Andersson (V) och Olle Wester (V) lämnade in en motion till
kommunfullmäktige 2021-05-03 gällande utredning av skolresor och
färdtjänst. Motionären beskriver den kostnadsmodell som används i
dagsläget och frågar huruvida det är den mest kostnadseffektiva för
kommunen. Motionärerna föreslår att ”Fullmäktige ger kommunstyrelsen i
uppdrag att genomföra en utredning av kommunala köp av skolskjutsar och
färdtjänst, samt de regionala trafikuppdrag som utförs inom kommunens
gränser utöver Ötraf:s linjebussar” samt att ”Utredningsarbetet utföres
under perioden 2021-2022 innan rådande avtals uppsägningstid”.

Förvaltningens yttrande
Frågan om kommunens köp av skolskjutsar och färdtjänst har utretts
tidigare. I samband med att avtalet skulle skrivas genomfördes en utredning
som visade på att det mest kostnadseffektiva alternativet var att köpa alla
delar från Östgötatrafiken. Kommunen får varje månad löpande redovisning
kring vad de olika delarna kostar. Information ges om kostnader för allt från
programvara och planering av skolskjutsarna till kostnader för löpande
ändringar av turer. Den löpande redovisningen ger en bild av varför
kostnaderna ser ut som de gör.

Även om en utredning av skolresor och färdtjänst hade varit önskvärd att få
till inför att avtalet löpte ut fanns inte personalresurser på plats för att kunna
genomföra en sådan utredning. Medel till att ta in en konsult som kan
genomföra den utredning som motionärerna efterfrågar saknas.
Förvaltningen föreslår därför att motionen avslås.
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KF §153 KS-TEK.2021.65

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Beslutsunderlag
Protokoll KS 2022-09-26 § 168
Protokoll KSAU 2022-09-14 § 96
Tjänsteskrivelse från sektor Service och Samhällsbyggnad 2022-08-04
Motion från Jonas Andersson (V) och Olle Wester (V) inlämnad 2021-05-03

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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KF §154 KF-KF.2022.4

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Motioner, interpellationer och frågor

Motioner

Kommunfullmäktiges beslut

Punkten lämnas.

Ärendebeskrivning

Inga motioner lämnas in under dagens sammanträde.

Interpellationer

Kommunfullmäktiges beslut

Punkten lämnas.

Ärendebeskrivning

Inga interpellationer lämnas in under dagens sammanträde.

Frågor

Kommunfullmäktiges beslut

Punkten lämnas.

Ärendebeskrivning

Utstående frågor från kommunfullmäktiges sammanträde 2022-08-29:

Anders Sjölander (M) till kommunstyrelsens ordförande Lars Beckman (S):
- Kommunfullmäktige har tidigare fattat beslut om att servera mer viltkött på
skolans matsedel. Hur har det fungerat med det?
Svar: Det serveras som tidigare beslutats viltkött minst en gång i månaden.
Det har hittills stannat vid en gång per månad.  Ambitionen är att utöka detta
men samtidigt fortsatt köpa kött från närområdet. Idag kan inte vår lokala
leverantör leverera kött i den mängd vi behöver längre p g a minskat antal
skjutna djur i området.
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KF §154 KF-KF.2022.4

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Kostenheten fortsätter att köpa viltkött från andra delar av landet men önskar
utöka först då det finns tillgång till det lokala köttet igen.

Marianne Svensson (KD) till kommunstyrelsens ordförande Lars Beckman
(S):
- I kommunens kostpolicy står det på sista sidan att den ska stämmas av
vartannat år med start 2022. Är avstämningen påbörjad?
Svar: Kostpolicyn stäms av varje år, så även 2022 inom verksamheten, dock
ingen avstämning med politiken ännu.

- I kostpolicyn skriver man att måltiden ska vara god, näringsriktig, säker,
inbjudande och variationsrik med hög andel närproducerade och ekologiska
livsmedel. Hur följs de målen upp?
Svar: Många delar följs upp i personalmöten, matråd och kostråd med
representanter för förskola, skola och äldreomsorg. Nyckeltal som
närproducerat och ekologiskt följs upp och rapporteras varje månad från
upphandlad part Hantera-Mashie, ett verksamhetssystem som rapporterar
alla nyckeltal från inköp till leverans.

- I kostpolicyn, står det vidare (sid 3): ”Matavfallet från matproduktion och
servering ska uppgå till max 20 g per matgäst. Följs upp och redovisas
kvartalsvis”. Har det målet nåtts och var redovisas det?
Svar: I dagsläget följs gästens matsvinn upp med redovisad vikt av matavfall
efter varje lunch i matsalarna. Målet nås i dag med denna metod, snittet
ligger på 0,17 gram. Verksamheten utreder hur det skall lösas praktiskt och
tekniskt med att få med produktionssvinnet med hjälp av ovan nämna
verksamhetssystem. Detta är inte helt klart i dagsläget.

Nya frågor

Anneli Noort (KD) till kommunstyrelsens ordförande Lars Beckman (S)
- Kommer en avstämning av kostpolicyn ske till politiken?
Svar: Avstämningen är planerad att delges kommunstyrelsen under hösten
2022. Kommer vi få en avstämning av policyn?

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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KF §155 KF-KF.2022.5

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2022-10-17

Justerare

..........

..........

..........

Avslutning

Ordföranden avslutar sammanträdet.

_ _ _ _ _ _ _
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